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Översikt 
Det gångna verksamhetsåret har fokus legat på två saker: projekten samt igångsättning av det nya 

avtalet med Telia. 

Utbyggnad 
Vi jobbar för fullt med utbyggnaden av nätet i Idala och Gödatorp, i samband med avloppsföreningarna. 

Inom Idala VA anslöts c:a 40 medlemmar vid årsskiftet, och totalt sätt kommer det att bli c:a 100 nya 

medlemmar via detta projektet. 

Gödatorps VA kommer ge oss 22 nya anslutningar och inom Löftadalens VA kommer det bli några 

anslutningar samt några som förbereder sig för senare anslutning. 

Uppgradering av utrustning 
Utbytet av utrustning som vi genomförde i samband med den nya Telia-avtalet innebar att utrustning 

byttes ut hos i stort sett samtliga medlemmar. Detta bytet genomfördes i Telias regi av Eltel, och vi är 

missnöjda med hur det hela sköttes. Det har medfört en hel del extra arbete för att se till att alla har fått 

den utrustningen som de skall ha samt att den är inkopplad. Detta arbetet skulle egentligen ha skett helt 

utan vår inblandning från styrelsen. 

Drift 
Vi har haft minst 8 avgrävningar under året samt en hel del ledninganvisningar. Detta beror till större 

delen av att det grävs mycket i vårt område för VA. 

Övrigt 
Vi har haft 11 st styrelsemöten under det senaste verksamhetsåret.  
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